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 Protokół nr 164/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 sierpnia 2014 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 
 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza 
organizacji roku szkolnego 2014/2015 w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim. 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie protokołów nr: 159/2014, 
160/2014, 161/2014, 162/2014. 163/2014. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński. 
Pan Wicestarosta wstrzymał się od głosu przy przyjęciu protokołu nr 159/2014, ponieważ nie 
był obecny na tym posiedzeniu Zarządu.  
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia i przedstawienia Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim oraz 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie informacji o przebiegu wykonania 
budżetu za I półrocze 2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg powiatowych 
łącznika drogi powiatowej Nr 1910 Susz – Kisielice z ul. Dworcową w Suszu. 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – pracownik ZDP z/s w Kurzętniku/  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynął wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Iławie 
stanowiący załącznik nr 3, dotyczący zaliczenia łącznika drogi powiatowej Nr 1910N Susz – 
Kisielice z ul. Dworcową w Suszu do kategorii dróg powiatowych. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z/s w Kurzętniku na rok 2014. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że zmiana planu rzeczowego dotyczy zadania „Budowa 
miejsca do ważenia pojazdów przy drodze powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – 
Mroczno – Słup w miejscowości Gwiździny”. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z gminy 
Grodziczno w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej 538 Radzyń – Rozdroże na 
odcinku od miejscowości Nowe Grodziczno do ronda w ciągu drogi wojewódzkiej 541 
Lubawa – Lidzbark w miejscowości Katlewo. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynęło do wiadomości Zarządu pismo gminy 
Grodziczno, stanowiące załącznik nr 4, dotyczące przebudowy w/w drogi. Dodała, że pismo 
jest skierowane do marszałka województwa warmińsko – mazurskiego, jako zarządcy dróg 
wojewódzkich. Wyjaśniła, że na jednym ze spotkań gmina zadeklarowała przygotowanie 
koncepcji projektowej oraz kosztorysu dotyczącego realizacji zadania. Nadmieniła, że na 
jednym ze spotkań padła propozycja budowy ronda. Gmina wystosowała pismo do Zarządu 
Dróg Wojewódzkich, żeby w ramach przebudowy drogi wojewódzkiej zaplanowano budowę 
ronda. 
Pani Robaczewska poinformowała, że czekają na odpowiedź z ZDW w powyższej kwestii.  
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Agencji 
Nieruchomości Rolnych w sprawie nieruchomości położonych w obrębie Sędzice gmina 
Biskupiec. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że w miejscowości Sędzice jest jedna działka, która 
należy do Agencji Nieruchomości Rolnych. Wyjaśniła, że na powyższej działce przebiega 
droga Biskupiec – Lipinki – Łąkorz. Dodała, że przebieg drogi nigdy nie był zmieniany, a 
działka o której mowa powyżej nie została przejęta przez powiat. W związku z powyższym 
agencja zwraca się prośbą o podjęcie działań w kierunku przejęcia działki przez powiat. Pani 
Robaczewska stwierdziła, że ZDP w porozumieniu z Wydziałem Geodezji i Nieruchomości 
podejmie stosowne działania dotyczące uregulowania stanu prawnego powyższej drogi. 
 
Pismo z Agencji Nieruchomości Rolnych stanowi załącznik nr 5. 
 
Ponadto pani Robaczewska poinformowała, że wpłynęło pismo z gminy Grodziczno 
stanowiące załącznik nr 6, dotyczące przebudowy drogi gminnej Mroczenko – Mroczno w 
ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Wyjaśniła, że gmina zwraca się 
z wnioskiem dotyczącym udzielenia pomocy finansowej w wysokości 5 % wartości 
inwestycji tj. 100 000 zł. 
Pani Robaczewska poinformowała, że przygotowana została odpowiedź do gminy w 
powyższej kwestii z informacją, iż powiat oczekuje również pomocy finansowej od gminy w 
takiej samej wysokości z przeznaczeniem na zadania inwestycyjne powiatu. 
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Pan Wicestarosta zapytał, kiedy będzie otwarta droga na Radomno oraz czy 1 września będzie 
mógł się odbywać ruch na w/w drodze, chodzi głównie o możliwość przejazdu autobusów 
szkolnych.  
Pani Robaczewska odpowiedziała, że w poniedziałek odbyło się spotkanie z wykonawcą 
inwestycji, który zapewnił że od 1 września droga będzie przejezdna. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia „Salveo” w Nowym 
Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 7. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania  Stowarzyszenia „Klub Seniorów” w Gminie Nowe 
Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie, któremu zlecono realizacje zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 8. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Dla Ostrowitego i Okolic „Iskra 
Wzajemności” w Ostrowitem, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 9. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania  Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 10. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów 
Zarząd Rejonowy w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania 
publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
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Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 11. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania  Stowarzyszenia „Rozwiń Skrzydła” w Biskupcu, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 12. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania  Stowarzyszenia „Przyjaciel Szkoły” w Nowym Mieście 
Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 13. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 
wykonaniu kontroli finansowej w I półroczu 2014r. 
 
Informacja o wykonaniu kontroli finansowej w I półroczu 2014r. stanowi załącznik nr 14. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych „Programu współpracy Powiatu 
Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 
3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2015. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że mimo iż w chwili obecnej funkcjonuje wieloletni program 
współpracy z organizacjami pozarządowymi należy przyjąć program, który będzie 
obowiązywał na dany rok. W związku z powyższym przeprowadzone zostaną konsultacje 
społeczne w terminie od 1 września do 15 września. Konsultacje odbędą się w formie 
otwartego spotkania z organizacjami pozarządowymi w dniu 10 września. Ponadto dodała, że 
uwagi do programu współpracy będzie można również wnosić za pomocą ankiety, która jest 
załącznikiem do projektu uchwały. 
 
Pan A. Głowacki wszedł na posiedzenie Zarządu. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Program współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 
wolontariacie na rok 2015 stanowi załącznik nr 15. 
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Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pani 
Przeradzkiej – Martko –dyrektor ZS im. C. K. Norwid a w sprawie wynajęcia 
powierzchni na reklamę. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynęło pismo z ZS im. C. K. Norwida stanowiące załącznik 
nr 16, w sprawie wynajęcia powierzchni reklamowej na ogrodzeniu budynku szkoły, będzie 
to baner informacyjny firmy Salsa Fit. Umowa będzie zawarta od 01.09.2014r. do 
31.08.2015r. 
Pan Wicestarosta zapytał, jaką stawkę zaproponowano w/w firmie. 
Pani Haska poinformowała, że zaproponowano stawkę ustaloną przez Zarząd w 2008r. tj. w 
wysokości 48,80 zł brutto miesięcznie za 1m2 eksponowanego baneru. Dodała, że w chwili 
obecnej obowiązują stawki za najem powierzchni pod baner oraz reklamę /stawka za 1 m2 
eksponowanej reklamy wynosi 7,50 zł brutto miesięcznie/. 
Pan Wicestarosta zasugerował, że należałoby ujednolicić stawki i określić jedną za najem 
powierzchni w celu umieszczenia reklamy na obiektach będących własnością powiatu. 
Pani Starosta przychyliła się do sugestii pana Wicestarosty. Poprosiła panią Haska o 
przygotowanie na najbliższe posiedzenie Zarządu uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół im. C.K. Norwida w Nowym 
Mieście Lubawskim umowy najmu. 
 
Pani Haska poinformowała, że pani Przeradzka – Martko zwraca się również z wnioskiem 
dotyczącym wyrażenia zgody na wynajęcie hali sportowej przez firmę Salsa Fit, która będzie 
prowadziła zajęcia taneczne.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zawiadomieniem o 
zmianie właściciela nieruchomości dot. obrębu 4 Kąciki, gm Kurz ętnik. 
 
Pani Haska poinformowała, że decyzja dotycząca nabycia nieruchomości zajętej pod drogę 
powiatową Nowe Miasto Lubawskie – Kaługa uprawomocniła się. W związku powyższym 
Urząd Wojewódzki przesłał zawiadomienie o zmianie właściciela nieruchomości. 
 
Zawiadomienie stanowi załącznik nr 17. 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 
Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim, dla której 
organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – inspektor oraz pan Andrzej Korecki – 
naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks PCRE związany jest z zatrudnieniem psychologa na 
8/20.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 w 
Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że szkoła uwzględniła poprawki w aneksie zasugerowane 
przez członków Zarządu na spotkaniu w dniu 19 sierpnia. Szczegółowo omówiła aktualny 
arkusz organizacji roku szkolnego 2014/2015. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2014/2015 w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pani Orłowska poinformowała, że wpłynął wniosek pani Barbary Przeradzkiej – Martko – 
dyrektor ZS im. C.K. Norwida, stanowiący załącznik nr 18, w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie pierwszej klasy Liceum Ogólnokształcącego dla dorosłych /wpłynęło 15 podań/. 
Szczegółowo omówiła aktualny arkusz organizacji roku szkolnego 2014/2015. 
Pan Wicestarosta zapytał, co będzie w sytuacji kiedy nie utworzy się cała klasa. Stwierdził, że 
powiat poniesie dodatkowe koszty związane z funkcjonowaniem powyższego oddziału. 
Pani Starosta poinformowała, że należy się przychylić do wniosku pani dyrektor, ponieważ 
szkoła będzie miała bogatszą ofertę. Dodała, że należy zaryzykować i wyrazić zgodę na 
utworzenie liceum dla dorosłych. 
Pani Trzaskalska przychyliła się do stwierdzenia pani Starosty.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
Pan M. Buliński wstrzymał się od głosu. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2014/2015 w Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła aktualny arkusz organizacji roku szkolnego 2014/2015.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2014/2015 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła aktualny arkusz organizacji roku szkolnego 2014/2015. 
Dodała, że do aneksu dołączone jest również wyjaśnienie pana Wodary – dyrektora ZSZ w 
Kurzętniku. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
Wniosek pana M. Wodary stanowi załącznik nr 19. 
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Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2014/2015 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 2 związany jest z przyznaniem nauczania 
indywidualnego dla ucznia klasy I  w zawodzie technik cyfrowych procesów graficznych. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2014/2015 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 3 związany jest z otwarciem od 1 września 
kwalifikacyjnego kursu zawodowego w zawodzie rolnik /wpłynęło 17 podań/. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
Wniosek pana M. Wodary stanowi załącznik nr 20. 
 
Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2014/2015 w Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 2 związany jest z przekazaniem przedmiotu 
specjalizacyjnego nauczycielce zatrudnionej z ZSR. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 125/625/2013 Zarządu Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 30 sierpnia 2013 roku w sprawie wyznaczenia nauczycieli do 
zastępowania dyrektorów szkół i palcówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 
Nowomiejski podczas ich nieobecności. 
 

Pani Orłowska poinformowała, że zmieniona została osoba zastępująca panią Karpińską – 
dyrektora ZSR w Kurzętniku, jest nią pani Wiesława Kusz. Wyjaśniła, że do chwili obecnej 
panią Karpińską zastępował pan Wierzbowski, który aktualnie nie jest już nauczycielem ZSR, 
jest zatrudniony na cały etat w ZSZ. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że w związku z dużą ilością godzin ponadwymiarowych w ZSZ 
w Kurzętniku pan dyrektor Wodara powinien pomyśleć w przyszłości o zatrudnieniu 
nauczycieli poszukujących pracy. 
/pani B. Orłowska oraz pan A. Korecki opuścili posiedzenie Zarządu/ 
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Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego na wybór dostawcy toru 
wizyjnego do laparoskopu z osprzętem dla Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim Spółka z o.o. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że powodem unieważnienia postępowania jest brak ofert 
na w/w przetarg.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia 
na „Dostawę toru wizyjnego do laparoskopu z osprzętem dla Szpitala Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o.”. 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że było trochę pytań związanych z opisem przedmiotu 
zamówienia. Wyjaśniła, że wykonawcy sugerowali żeby podzielić zamówienie na dwie części 
tj. na dostawę zestawu laparoskopowego oraz na dostawę narzędzi laparoskopowych do 
procedur TEP. W związku z powyższym dokonano zmian w specyfikacji zgodnie z sugestią 
potencjalnych wykonawców.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Specyfikacja istotnych warunków zamówienia stanowi załącznik nr 21. 
 
Trzydziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 
„Dostawę toru wizyjnego do laparoskopu z osprzętem dla Szpitala Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o.”. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Sebastian Kiński 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzydziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z 
Stowarzyszenia na rzecz Rozwoju wsi Świniarc i Zwiniarz w sprawie budowy elektrowni 
wiatrowych. 
/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 
 
Pan Puwalski poinformował, że pisma zarówno od stowarzyszenia jaki i od mieszkańców wsi 
Świniarc są adresowane do Wójta gminy Grodziczno, Starosta otrzymała pisma do 
wiadomości. Dodał, że Starostwo nie zajmuje się sprawą lokalizacji elektrowni wiatrowych. 
Wyjaśnił, że zgodnie z przepisami Starosta uzgadnia projekty decyzji warunków zabudowy 
jedynie w zakresie ochrony gruntów i melioracji wodnych. Z informacji, które pan Puwalski 
otrzymał wynika, iż wydane zostały już decyzje o warunkach zabudowy, brak jest 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Wyjaśnił, że taki plan może 
wykluczać zabudowę jakiegokolwiek rodzaju. Omówił szczegółowo procedurę wydania 
decyzji o warunkach zabudowy. Dodał, że jeżeli nie ma wyraźnych przeciwwskazań 
prawnych, to taka decyzja musi być wydana, podobna sytuacja ma miejsce z wydawaniem 
pozwoleń na budowę. Nadmienił, że z informacji jakie posiada wynika, iż wnioski 
mieszkańców co do realizacji inwestycji były składane, niemniej jednak w postępowaniu 
wszelkie uwagi muszą być uzasadnione, żeby inwestorowi odmówić pozwolenia na budowę. 
Dodał, że należałoby wykazać, iż inwestycja będzie miała bezpośredni negatywny wpływ na 
środowisko i zdrowie ludzi. Stwierdził, że z pism wynika brak akceptacji społecznej dla 
powyższej inwestycji. Niemiej jednak mieszkańcy nie wskazują konkretnych argumentów, na 
podstawie których można by było odmówić inwestorowi pozwolenia na budowę elektrowni 
wiatrowych. Dodał, że z informacji które uzyskał wnika, iż gmina przeprowadziła 
postępowanie w sposób prawidłowy.  
 
Pismo Stowarzyszenia stanowi załącznik nr 22. 
 
Trzydziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismami 
mieszkańców wsi Świniarc w sprawie budowy elektrowni wiatrowych. 
 
Pisma mieszkańców wsi Świniarc stanowią załączniki nr 23 i 24. 
 
Trzydziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z 
zawiadomieniem o wszczęciu postępowania administracyjnego w sprawie wygaszenia 
pozwolenia wodnoprawnego udzielonego Zarządowi na przebudowę istniejącego mostu 
na cieku Bałwanka. 
 
Pan Puwalski wyjaśnił, że sprawa dotyczy wygaszenia pozwolenia wodnoprawnego 
udzielonego Zarządowi na przebudowę istniejącego mostu na cieku Bałwanka. Dodał, że 
inwestycja została zakończona, w związku z tym należy wygasić pozwolenie. 
 
Zawiadomienie stanowi załącznik nr 25. 
 
Trzydziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z 
Najwyższej Izby Kontroli w sprawie kontroli pn. „Działaln ości szpitali samorządowych 
przekształconych w spółki kapitałowe”. 
 
Pani Starosta poinformowała, że w związku z przeprowadzaną kontrolą w Szpitalu 
Powiatowym wpłynęło pismo z  NIK-u, stanowiące załącznik nr 36,  dotyczące działalności 
szpitala. Na pytania zawarte w piśmie udzielono odpowiedzi, która stanowi załącznik nr 27. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Wicestarosta poruszył kwestię dotyczącą parkingu przy budynku Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku. Poinformował, że byłaby możliwość utwardzenia placu płytami 
betonowymi. Koszt utwardzenia parkingu wraz z robocizną wynosiłby ok. 15 000 zł netto. 
Zarząd przychylił się propozycji pana Wicestarosty, jeżeli będą takie środki w budżecie 
powiatu. 
Ponadto pan Wicestarosta poinformował, że odbył się przetarg na wykonanie przebudowy 
drogi wewnętrznej przy nieruchomości na ul. Grunwaldzkiej 3. Wpłynęła tylko jedna oferta tj.  
Przedsiębiorstwa Drogowo – Budowlanego Spółka z o.o. z Brodnicy. Oferta przekracza 
kwotę zabezpieczoną w budżecie o 3022,43 zł. Pan Wicestarosta zasugerował zwiększenie 
kwoty przeznaczonej na realizację inwestycji o powyższą kwotę. 
Zarząd przychylił się do sugestii pana Wicestarosty. Za zwiększeniem budżetu na realizację 
inwestycji głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
Pani Sekretarz poinformowała, że wpłynęła informacja z Komendy Powiatowej Policji 
dotycząca opracowania procedur badania osób zatrzymanych przez policję oraz pobierania 
krwi do badania na zawartość alkoholu. Poprosiła panią Starostę, żeby na Zgromadzeniu 
Wspólników przypomnieć panu Karwowskiemu – dyrektorowi Szpitala Powiatowego o 
opracowaniu i przedłożeniu w/w procedur, ponieważ kwestia ta powinna być ponownie 
omówiona na najbliższej Sesji Rady Powiatu. 
 
 
                                                                                                          Przewodnicząca Zarządu 
                                                                                                                     Ewa Dembek 
 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                     


